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Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind samt Lars Edvin Andersson från 

fastighetskontoret § 11, Patrick Eriksson som driver serveringen vid 

Flatenbadet § 11 och Inger Bogne från Skarpnäcks stadsdelsförvaltning § 

11. 

 
 

 

 § 1 

Val av justerare  

 
Beslut 

Rådet utser Britt-Marie Karlsson att tillsammans med ordföranden Stefan 

Mattsson justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 

Dagordningen fastställs. 

 

 

 § 3 

Föregående protokoll 

Protokoll 6/2013 från den 19 augusti 2013 godkänns och läggs till 
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handlingarna. 

 

 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 

Följande protokoll anmäls och läggs till handlingarna: 

 

 Protokoll 6/2013 från stadsbyggnadsnämndens och 

exploateringsnämndens gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor. 

 

 

 § 5 

Inkomna remisser 

Följande remisser har inkommit till fastighetsnämnden och miljö- och 

hälsoskyddsnämnden. Rådet har inte begärt föredragning av någon remiss 

till dagens sammanträde. Remisserna anmäls och läggs till handlingarna. 

 

 Remiss av Samråd om förlängning av Spårväg City från 

Kungsträdgården till Sergels torg/T-centralen 

 

 Remiss av promemorian Vissa plan- och byggfrågor 

 

 Remiss av Underrättelse om utställning av järnvägsplan samt 

miljökonsekvensbeskrivning och samrådsredogörelse för Spårväg 

City sträckan Djurgårdsbron-Frihamnen 

 

 Remiss av Åtgärdsvalsstudie - Tillgänglighet för Stockholm, 

Nacka, Värmdö och Lidingö 

 

 Remiss av Betänkandet Samordnade bullerregler för att underlätta 

bostadsbyggandet (SOU 2013:57). 

 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 

Inga ärenden är tagna på delegation till dagens sammanträde. 
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 § 7 

Svar på frågor ställda till miljöförvaltningen vid rådets  

sammanträde den 19 augusti 2013 

Skriftligt svar på frågor ställda till miljöförvaltningen vid rådets 

sammanträde den 19 augusti 2013 anmäls enligt nedan och godkänns. 

 

Finns det, eller finns det några planer på att skapa, en applikation 

(APP) för att se mätningar av luftföroreningar?  

Svar: Inga planer på någon App i dagsläget. Information om 

luftkvaliteten idag och prognos för kommande dag finns på vår 

hemsida. www.slb.nu/lvf 

 

Vad är det för ”payofftid” för solceller i projekt Hållbara Järva? 

Svar från Energicentrum på miljöförvaltningen: 

Payofftiden är 10 – 12 år. Men man bör se den här typen av 

investeringar som egentligen har en väldigt lång livslängd över hela 

livslängden eller över väldigt lång tid.  

 

Vad gör miljöförvaltningen åt att delar av Solbergaskogen 

omvandlas till mark för lägenheter? 

Svar: I samband med nedläggningen av luftburen kraftledning har 

mark frigjorts för annan markanvändning. Det är en definitionsfråga 

om man ska betrakta ytan som omvandlas till bostäder som ”skog”. 

Träden som måste tas ner ingår naturligtvis i Solbergaskogen men vi 

har inte bedömt det som oersättliga värden (dessa träd). Vi har även 

lyft fram att som kompensation kan satsningar göras för att förstärka 

de våtmarker som finns i skogen och även tillskapa nya. 

 

 

 § 8 

Bevakningslistan 

Rådet går inte igenom bevakningslistan vid dagens sammanträde utan 

återkommer till listan vid nästa sammanträde. 

 

Åse Geschwind meddelar att då ny sekreterare är på plats i rådet kommer 

bevakningslistan att omarbetas till ett mer lättarbetat dokument enligt 

önskemål från rådet. 

 

 

 

 

 

http://www.slb.nu/lvf
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 § 9 

Övriga frågor 

En information om att tipsa om vinnare av S:t Julianpriset 2013 delas till 

rådet. Tips ska vara S:t Julianpriset tillhanda senast den 31 oktober 2013. 

 

 

Fastighetskontoret bjuder in rådet till ett möte för att diskutera innehållet i 

fastighetsnämndens verksamhetsplan 2014. Mötet hålls den 23 oktober 

2013 kl 13.00 – 15.30. Rådets sekreterare kommer att närvara vid mötet. 

 

 

Studiebesök vid Flatenbadets nyligen tillgängliggjorda allmänna 

badstrand 

Dagens sammanträde hålls vid Flatenbadet. 

Inger Bogne från Skarpnäcks stadsdelsförvaltning berättar om hur 

stadsdelsförvaltningen har arbetat med en utveckling av Flatenbadet och 

det kringliggande naturreservatet. 

 

Patrick Eriksson som bland annat driver serveringen vid Flatenbadet 

berättar om sitt arbete med att skapa en attraktiv och tillgänglig miljö vid 

Flatens naturreservat. Patrick samverkar med både stadsdelsförvaltningen, 

fastighetskontoret och föreningslivet.  

 

Lars Edvin Andersson från fastighetskontoret berättar om 

fastighetskontorets arbete vid Flatenbadet samt hur fastighetskontoret 

arbetar med funktionshinderfrågor också vid andra strandbad. 

 

Lars Edwin berättar även om uppdraget att undersöka hur man kan skapa 

en värdig entré till Stadshuset. Ledamöter från rådet ombeds att vara med 

vid ett första dialogmöte om Värdig Entré. Mötet ska hållas på 

borgargården, Stadshuset och syftet är att se vad som är acceptabelt att 

jobba vidare med. Lars-Edwin återkommer med tidpunkt för det mötet. 

 

Dagen avslutas med en rundvandring på området. 

 

  

 

   Vid protokollet 

 

 

Åse Geschwind 


